
 

Agenda Commissie Grondgebied 
Datum 15-05-2025 
Tijd 19:30 - 22:20 
Locatie Gemeentehuis Barneveld, Raadzaal 
Voorzitter Mevrouw N. van Veen 
Toelichting Deze vergadering is openbaar. Publiek is van harte welkom zonder aanmelding vooraf. 

De vergadering is ook live en achteraf te bekijken via de webcast. Om mee te praten 
over een onderwerp moet u zich wel aanmelden. Dat kunt u doen via 
griffie@barneveld.nl. Zie voor meer informatie www.barneveld.nl/raad. 

 

  
1 
19:30 

Opening 
 

2 
19:30 

Brief Inwoners Collectief Lelieteelt Kootwijk 
De brief van het 'Bezorgde Inwoners Collectief Kootwijk' (C-2 op de lijst ingekomen 
stukken van 17-04-2025) is geagendeerd door de fractie van Lokaal Belang. 
In de brief verzoekt het collectief het college om het gebruik van pesticiden bij het telen 
van lelies te verbieden. De fractie van Lokaal Belang wil over de brief in gesprek om extra 
actie te vragen van het college met betrekking tot de lelieteelt in Kootwijk. 
 
Portefeuillehouder: Wethouder B. Wijnne. 
Uitgenodigd: Inwoners Collectief Kootwijk en de eigenaar van de percelen/lelieteler. 
 

3 
20:00 

Keukentafelgesprekken Doendenkers 
Dit collegebesluit is op verzoek van de fracties van Burger Initiatief en de SGP 
geagendeerd. De fractie van Burger Initiatief wil dit onderwerp met het college bespreken, 
omdat de fractie vragen heeft bij de kanttekeningen van dit besluit. Daarnaast overweegt 
de fractie hierover een motie vreemd aan de agenda in te dienen in de volgende 
raadsvergadering.  
De fractie van de SGP wenst meer duidelijkheid te krijgen over de communicatie met de 
ondernemers, de planning en de criteria voor wanneer fase 1 als geslaagd wordt 
beschouwd en fase 2 kan worden gestart. 
 
Uitgenodigd: Doendenkers en PEC. 
Portefeuillehouder: wethouder B. Wijnne. 
 

4 
20:20 

Raadsagenda: TAM-omgevingsplan voor de realisatie van azc Nijkerkerweg 132 
Op 6 juli 2022 heeft de gemeenteraad besloten om in te stemmen met de komst van een 
azc dat ruimte biedt voor circa 300 asielzoekers, voor een periode van maximaal 10 jaar. 
Ongeveer een jaar later, op 5 juli 2023, heeft de raad ingestemd met de locatie waar dit azc 
gevestigd moet worden: het perceel aan de Nijkerkerweg 132. 
De wijziging van het omgevingsplan dat nu voorligt voorziet in de realisatie van het 
asielzoekerscentrum op deze locatie het perceel aan de Nijkerkerweg 132. 
Na de maximale periode van 10 jaar worden de gebouwen in gebruik genomen als 
reguliere woningen. 
 
De raad wordt gevraagd om het TAM-omgevingsplan gewijzigd vast te stellen. Tegen het 
plan zijn vier zienswijzen ingediend. 
 
Portefeuillehouder: B. Wijnne. 
Uitgenodigd: indieners zienswijzen. 
 

5 Pauze 

https://www.barneveld.nl/raad
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21:05  

6 
21:15 

Raadsagenda: Motie vreemd aan de agenda Verlengd Privaat laden 
De fractie van de SGP is voornemend om een motie vreemd aan de agenda in te dienen met 
betrekking tot een proef voor het toestaan van verlengd privaat laden. 
De fractie stelt dat het hierbij gaat om een proef met een vooraf bepaald aantal deelnemers 
waarbij een aantal voorwaarden gelden. Voorwaarden zoals die momenteel in Amersfoort 
gelden. Het doel van de proef is ervaringen opdoen, die later gebruikt kunnen worden om 
gericht beleid te maken. 
 
Portefeuillehouder: Wethouder M.H.J. Pluimers-Foeken 
 

7 
21:35 

Scope uitbreiding oversteek Burgemeester Kuntzelaan - omhooghalen Barneveldse 
Beek 
De fracties van Pro'98 en het CDA hebben verzocht om de uitbreiding van de scope van het 
project van de herinrichting oversteek Burgemeester Kuntzelaan te agenderen (B-2.14 op 
de lijst ingekomen stukken van 17-04-25). De uitbreiding van het project houdt in dat de 
Barneveldse Beek, in de buurt van de oversteek, bovengronds wordt gehaald. De fractie 
van Pro'98 heeft vragen over de communicatie, de financiën, de koppeling van de beek aan 
het project van de oversteek en de haast die geboden lijkt te zijn. Ook wil de fractie de brief 
van de Barneveldse Middenstandsvereniging betrekken bij het gesprek (A-3 op de lijst 
ingekomen stukken 28-05-25). Het CDA wil in gesprek over de noodzaak van het 
bovengronds halen van de kleine Barneveldse beek. 
 
Portefeuillehouder: wethouder M.H.J. Pluimers-Foeken (en wethouder B. Wijnne) 
Uitgenodigd: De Barneveldse Middenstandsvereniging 
 

8 
21:55 

Raadsagenda: Voorbereidingskrediet skatebaan 
De raad wordt voorgesteld om in te stemmen met het aanwenden van het 
voorbereidingskrediet van €45.000-, Het bedrag, dat eerder beschikbaar is gesteld via het 
Uitvoeringsplan MIP 2024, is noodzakelijk voor het maken van een plan van aanpak voor 
de vervanging van de bestaande skatebaan. 
 
Portefeuillehouder: M.H.J. Pluimers-Foeken. 
 

9 
22:15 

Hamerstukken 
Voorstellen onder dit agendapunt worden niet besproken in de commissie, tenzij zich 
insprekers melden of een of meer fracties alsnog bespreking vragen. Dit kan worden 
gemeld tot uiterlijk 10 uur de dinsdagochtend vóór de commissievergadering. 
 

12 
22:15 

Rondvraag 
 

13 
22:20 

Sluiting 
 

 


